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Predmet: Zastupničko pitanje, dostavlja se
                 
Na osnovu članova 106. i 214. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12) upućujem sljedeće:

ZASTUPNIČKO  PITANJE

Prema predloženom programu sanacije  klizišta  koliko  je  uvršteno  projekata  s  područja  Općine
Vogošća i za tu namjenu koliko je izdvojeno sredstava? 
 

O B R A Z L O Ž E NJ E

Tokom 2020. godine od strane Zavoda za izgradnju KS općinske službe su zaprimile akt u kome se
od istih tražilo kandidiranje projekata sanacije klizišta u 2021. godini,  a koja bi se finasirala iz
naknada za legalizaciju objekata.

Po dostavljenom aktu delegirana su četiri projekta za koje je spremna  građevinska dokumentacija i
izdata  odobrenja  za  građenje,  izdata  od  nadležne  općinske  Službe  za  urbanizam.  Shodno
objavljenom Planu javnih nabavki Zavoda za izgradnju KS, pod rednim brojevima 11, 12 i 13 sa
područja općine Vogošća uvrštena su 3 projekta za realizaciju.

Usvojenim Budžetom KS za 2021. godinu na poziciji Rekonstrukcija i investiciono održavanja -
Posebna  naknada  za  legalizaciju  građevina  izgrađenih  bez  odobrenja  i  građevina  privremenog
karaktera, planirana su sredstva u iznosu od 1.284.000,00 KM.

Od strane Zavoda za izgradnju KS 29.04.2021. godine upućen je poziv za radni sastanak u kome se
tražilo  ažuriranje  pristiglih  prijedloga  za  sanaciju  klizišta.  Po  održanom  sastanku  usaglašen  je
Prijedlog programa sanacije klizišta, u kome je sa područja općine Vogošća uvršteno samo klizište
Svrake IV. Usaglašeni Plan dostavljen je općinama na saglasnost. Isti je kao u prijedlogu potpisan i
vraćen 07.05.2021. godine Zavodu.

Iz  razloga  što  općina  Vogošća  u  KS  ima  najviše  evidentiranih  klizišta,  tako  smo  i  kroz  naše
planiranje pripremili i  više projekta za sanaciju, da sa obezbjeđenjem sredstava možemo odmah
pristupati i sanacionim radovima.  Da li je istina da predloženi Program nije usvojen na Vladi KS.
Sredstva sa kojima trenutno Zavod raspolaže za ovu namjenu iznose 400.000,00 KM i sa područja
Općine Vogošća nije uvršten niti jedan projekat u inovirani Program koji tek treba da ide na Vladu
na usvajanje.
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                                                                                                             Amra Hasagić, zastupnica
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